
 
Van: Jeroen Weekers [mailto:jweekers.weert@gmail.com]  
Verzonden: vrijdag 27 november 2020 14:06 
Aan: Griffie <G.Griffie@weert.nl> 
Onderwerp: Technische vragen Actieplan Weerter Routekaart Energietransitie 2021-2022 (CDA-
fractie) 
 
Beste griffie, 
 
Hierbij een aantal technische vragen, behorend bij het Actieplan Weerter Routekaart Energietransitie 
2021-2022. 
 

1. Welke capaciteit wordt er bedoeld op pagina 2 en op pagina 3 onder Focuspunten 21-22? 
2. Welke uitleg/definitie wordt er gehanteerd bij het begrip 'KPI' in het stuk? 
3. Wat wordt er bedoeld met de klimaatcrisis en de onstabiele regio's op pagina 6? 
4. Wat is de definitie van reflectieve monitoring (p. 7)? 
5. Wat wordt er bedoeld met bestedingsruimte op pagina 8? 
6. Wat is de definitie van uitvoerend, ondersteunend en onderzoekend in paragraaf 2.2? 
7. Kan het actieplan Warm Wonen in Weert beschikbaar worden gesteld in de agenda van 2 

december (voor de volledigheid zou het toevoegen van de Routekaart ook niet verkeerd zijn)? 
8. Heeft de gemeente Weert de RRE-subsidie aangevraagd? Is deze subsidie ontvangen? Zo ja, 

welk bedrag? 
9. Hoe verhoudt de streefwaarde van 10.000 bezoekers van HeerlijkWeert in 2021 zich tot de 

98.000 bezoekers die als referentiewaarde over 2020 staan opgenomen? 
10. Waar is de prognose van €40.000,- voor het energieloket concreet op gebaseerd? 
11. Welke bronnen zijn er op het oog voor het warmtenet? 
12. Waar zit de Rijksbijdrage van €202.101,- voor het opstellen van de Transitievisie Warmte in de 

begroting van dit actieplan? En wanneer niet opgenomen, waarom niet? 
13. Heeft de gemeente Weert de RVO-subsidie voor Extern Advies Warmtetransitie aangevraagd? 

Is deze subsidie ontvangen? Zo ja, welk bedrag? 
14. Wat is de definitie van een pilot, zoals genoemd op pagina 47? 
15. Wat zijn de klimaatgelden (p 56) en waar komen deze vandaan? 
16. Waarom zijn de verplichte producten uit de Nationale Agenda Laadinfrastructuur (gemeentelijke 

visie en plaatsingsbeleid) niet opgenomen in het actieplan? 
 
Kunnen jullie deze doorzetten? 
 
Alvast bedankt! 
 
Groet, 
 
Jeroen Weekers 
CDA Weert 
 
 


